
Had a G m i roy I hliasla XozieffowJ 
42-350 KOZIEGlOW Y 

ul. PI. Moniuszki 14 
woj. slQskie 

Nr OR-BR.0002.36.2017 

PROTOKOL Nr XXXVI/2017 

z trzydziestej sz6stej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

odbytej w dniu 09 listopada 2017 r. w godzioach 15,00 - 15,30 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 254IXXXVII2017 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2017 rok. 

2. Uchwala Nr 255IXXXVI12017 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Uchwala Nr 256IXXXVII2017 w sprawie sprostowania bl~du w tekscie uchwaly. 

Uchwaly stanowi'l ZM'lczniki ill 1 - 3 do protokolu. 

Radnych obecnych na Sesji: 15 (pemy sklad Rady). 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz'lca Rady Gminy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 
Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek SIc;:czka 
- Zast~pca Burmistrza Pan Piotr Kolodziejczyk 
- Radna Rady Powiatu Pani Wieslawa Machura 
- Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

Sekretarz GiM Pan KrzysztofB<jk 
Radna Rady Powiatu w Myszkowie Pani Wieslawa Machura 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 

Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor Zespolu Uslug Komunalnych Pan Zbigniew Polak 
Radca prawny Urzc;:du GiM Kozieglowy Pan Slawomir Kania 

IGerownicy referat6w Urz~du GiM Kozieglowy 

Miasta Kozieglowy 

Przewodnicz'lcy Samorz'ldu Mieszkailc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz soltysi 
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Porzadek obrad Sesji : 

1. Otwarcie sesj i i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj<;cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Ucbwal i Wniosk6w. 
4. Podj<;cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 r. 

5. Podji;cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podji;cie uchwaly w sprawie sprostowania hli;du w tekscie uchwaiy. 
7. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mii;dzysesyjnym. 

8. Informacja Przewodnicz'lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniacb podejmowanych 

w okresie mii;dzysesyjnym. 
9. InterpeJacje i zapytania radnych. 
10. Wolne wnioski. 
11. Zakonczenie obrad 36 Sesji. 

Porz'ldek obrad sesji stanowi zal'lcznik ill 4 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pk! 1 

Przewodnicz'lca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesji; radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich zebranych. 

Stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 
Listy obecnosci radnych i soltys6w i stano will zal'lczniki ill 5,6 do protokolu. 

Ad. pk. 2 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz<;dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 
mozliwosc zapoznania si<; z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z trzydziestej pi'ltej 
sesji, kt6ra odbyla si<; w dniu 26.10.2017 r. 
Protok61 z poprzedniej Sesji przyj<;ty zostal przyji;ty 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk! 3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolaia Komisj<; Uchwal Wniosk6w 
w skladzie: 

1. Pani Monika Skrobarczyk 
2. Pani Grazyna Sitek 
3. Pani Jadwiga Balinska 
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Ad. pkt4 

Pani Gratyna Sitek przedstawila projekt uchwa!y w sprawie zmlan w budzecie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2017 (zalltcznik nr 7 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwa!y . 

Uchwala Nr 254IXXXVI/2017 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2017 rok zostala przyj~ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 5 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( zalltcznik ill 8 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 255IXXXVII2017 w sprawie zrnian W Wieloletniej Prognozie Finansowej 
zostala przyj~ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie sprostowania 
bl~du w tekscie uchwaly ( zalltcznik nr 9 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwa!y . 

Uchwala Nr 256IXXXVII2017 w sprawie sprostowania bl~du w tekscie uchwa!y zosta!a 
przyj~ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Po podj~ciu uchwal obj~tych porzltdkiem obrad sesji Przewodniczltca Rady Pani 
Joanna Kolodziejczyk poinfonnowala, ze dzisiejsza sesja zostala zwolana , by wprowadzi6 do 
budzetu srodki finansowe na budow~ drogi grninnej . Gmina i Miasto Kozieglowy otrzyrnala 
promes~ w kwocie 692.000 zl z Ministerstwa Spraw Wewn~trznych na usuwanie skutk6w 
k1~sk tywiolowych - przebudowa drogi gminnej ul. Ogrodowa w Osieku i Koclinie. Dzi\!ki 
staraniom Wicewojewody SI'l,Skiego wniosek zostal uwzgl\!dniony i do budzetu wplyn\!ly 
srodki na ten cel. 

Ad.pkt7 

Na wst~pie Bunnistrz GiM Pan Jacek Sl\!czka poinfonnowal , ze na ostatniej sesji 
Rady Gminy i Miasta Kozieglowy infonnowal zebranych , ze Gmina Kozieglowy rna 
przyznanlt promes\! w wysokosci 692.000 zl na przebudow\! drogi gminnej ul. Ogrodowa 
Osiek - Koelin i jesli tylko zostanlt przekazane srodki finansowe, b~dzie zwolana sesja Rady 
GiM, by dokona6 stosownych zmian w budzecie biezltcego roku. Srodki zostaly przekazane , 
stltd dzisiejsza sesja Rady Gminy i Miasta. Podzi\!kowal Wydzialowi Zarzltdzania 
Kryzysowego SI'l,Skiego Urz\!du Wojew6dzkiego oraz Wicewojewodzie Slltskiemu Panu 
Mariuszowi Trepce, kt6rzy czynili starania, by Grnina otrzyrnala srodki. Najnizsza oferta 
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na to zadanie jest na kwotc; 430.000 zi. Ze srodkow wlasnych bC;d!l pokryte koszty obslugi 
geodezyjnej i nadzoru inwestycyjnego, ktore nie Stanowi!l kosztow kwalifikowanych. 
Ze wzglC;du na dlugotrwale deszcze infrastruktura gminna zostala zniszczona, ale w stu 
procentach skorzystalismy z mozliwosci wnioskowania 0 srodki na usuwanie skutkow klc;sk 
zywiolowych. Ze starego rozdania zostala jeszcze droga - ul. Dluga w Rzeniszowie. 

W roku biez!lcym po dlugotrwalych opadach deszczu wiele odcinkow drog uleglo 
zniszczeniu, wic;c zgloszono kolejne drogi i wyrazil nadziejc;, ze drogi te zostan!l 

uwzglc;dnione. Przy inwestycjach drogowych bardzo waZn!l kwesti!l jest wlasnosc gruntu 
i czynione S!l starania, by stany prawne dr6g zar6wno budowanych jak i gruntow wczesniej 

zajc;tych pod drogC; byly uregulowane. 
Nast@nie Burrnistrz GiM Pan Jacek SIc;czka zlozyl informacjc; 0 dzialalnosci w okresie 
mic;dzysesyjnym: 
- trwaj!l prace nad przygotowaniem projektu budzetu Grniny i Miasta Kozieglowy na rok 

przyszly. Do dnia 15 listopada br. budzet zostanie zlozony Regionalnej lzbie Obrachunkowej 
i Radzie Gminy i Miasta Kozieglowy. Opracowuj!lc projekt kladziemy nacisk na srodki 
unijne, srodki z RlT Subregionu P6lnocnego i Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony 

Srodowiska. Na ostatniej sesji szczeg61owo przedstawial sprawy zwi!lzane z projektami 
dotycz!lcymi odnawialnych Zrodel energii; 
- wspolpracujemy z podmiotami prywatnymi, kt6re chc!l wesprzec przestrzen publiczn!l 
Gminy . Miejscowosc Rzenisz6w dziC;ki pomocy Firmy WOMIR SPA zyska plac zabaw , 
Firma 2YWlEC ZDR6J zbuduje plac zabaw i przekaZe na mienie komunalne; 
- kolejna firma komercyjna chce budowac na naszym terenie swiatlow6d ( internet 
szerokopasmowy ); 

- finalizowana jest budowa sygnalizacji swietinej na DK -1 w miejscowosci Rzenisz6w, 
w dniu dzisiejszym do UrzC;du GiM wplynC;lo pismo dotycz!lc ruchu drogowego na czas 

budowy. Poinformowal, ze rozwi!\Zania S!l tymczasowe, w celu poprawy przejezdnosci 
poprzecznej na DK-1; 
- w Krupskim Mlynie odbylo sil( spotkanie przedstawicieli II gmin na temat projekt6w 
partnerskich - solary , fotowoltaika, piece. Projekty partnerskie maj!l wiC;ksz!l szansc; na 
realizacjc;. Komisja Rozwoju Gospodarczego r6wniez powinna siC; odnieSc do tej propozycji; 
- wraz z Pani!l Soltys z Pustkowia Lgockiego i Dyrektorem GMOPS w dniu wczorajszym 
uczestniczyli w jubileuszu 103 lecia urodzin mieszkanki Pustkowia Lgockiego; 

- dzis odbylo siC; spotkanie z dyrektorami szkol dotycz!lce realizacj i budzetu 2017 roku 
i dzialait okolobudzetowych roku 2018. Dzisiejsze spotkanie i przyjc;te wytyczne pozwol!l na 
bezpieczne funkcjonowanie szkol; 
- od nowego roku rna byc wdrozony program rZ!ldowy dotycz!lcy nowo powstaj!lcych lub 

modernizowanych zlobk6w. Zostanie wykonane rozeznanie wsr6d mieszkaitcow i jezeli 
bc;dzie takie zapotrzebowanie, Gmina rozwazy tak!lpropozycjc;; 

Na zakonczenie Pan Burmistrz zaprosil zebranych na uroczyst!l mszc; swiC;t!l w intencji 
Ojczyzny, kt6ra odbc;dzie siC; w dniu 11 listopada br. 0 godz. 11 ,00 w kosciele w Mzykach . 
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Ad.pkt8 

Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacjt< 
o dzialaniach podejmowanych w okresie mit<dzysesyjnym. 
W okresie od sesji Rady w dniu 26 pazdziemika br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porzltdku obrad biezltcej sesji, 
zwolanie wsp6lnego posiedzenia komisji Rady 

praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady Gminy i Miasta wplynt<ly pisma: 

- pismo Ochotniczej Stra:zy Pozarnej w Gniazdowie 0 wsparcie finansowe w 2018 roku 

na remont elewacji budynku straZnicy, 

- pismo Dyrektora ZEAOS zawierajltce wyjasnienia dotyczltce uruchornienia oddzialow klas 
pierwszych w Szkole Podstawowej w Kozieglowach i w Lgocie Gomej . 

Przewodniczltca Rady poinformowala, ze doprecyzowany jest wykaz wydatkow 
inwestycyjnych za ostatnie 3 lata, kt6ry otrzymajlt radni i bt<dzie on przedmiotem dyskusji 
Rady GiM. 

Pan Andrzej Szostak poinformowal, ze w/w wykaz radni otrzymali w dniu dzisiejszym 

(zalltcznik nr 10 do protokolu) . 

Ad. pkt 9 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 10 

Wolnych wnioskow nie zglaszano. 

Ad. pkt 11 

Wobec wyczerpania porzltdku obrad Przewodniczltca Rady Pani Joanna 
Kolodziejczyk zamkn,<la obrady trzydziestej sz6stej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, 
dzi,<kujltc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji . 

Na tym obrady trzydziestej sz6stej Sesji zakonczono. 

Protok61 sporzltdzila: 

u,~~. 


